
Ekstraordinær generalforsamling mandag den 21. oktober 2013

Jens bød velkommen

Som diregent blev Knud valgt

Knud gjorde opmærksom på at den ekstraoridnære generalforsamling ikke var indkaldt efter 
vedtægterne – der var ingen protester – generalforsamlingen var beslutningsdygtig.

Jens fortalte om grundejerforeningens ønsker om asfaltarbejde, belægningsarbejde og fortorve, som 
er en stor post for grundejerforeningen. For så vidt angår den kommunale del af arbejdet er der 
sendt billeder til kommunen.

Jens uddybede forslaget fra Nygård Aps

Følgende var til debat:

Forespurgte på konkrete steder hvor der var behov
Forslag til vejfond ved Colas
Hvilken forsikring dækker, hvis der sker uheld på fortovene
Har man undersøgt prisen på asfaltarbejde
Hvad er terminen for at gå i gang, gerne hurtigst muligt
Hvordan med finansiering – pengene er på grundejerforeningens konto
Hvorer de andre huller i vejene
Alle fortorvene bliver rettet op, syntes der skal hentes flere priser
Nrgi har ikke rettet op på alt deres arbejde på stierne
Spørgsmål om asfaltpulje – undersøge om løbende vedligehold af vejene
Der er stor forskel på tilbudene, burde der ikke være et tilbud mere
Hvornår er vejene sidst reetableret – ca. 10-12 år

Herefter gik vi til afstemning om forslaget om renovering af veje og fortorve:

15 stemte for – der var flertal til stemte i mod forslaget

Forslaget blev forkastet

Bente bad om ønsker hovrfra der skulle tages tilbud fra – eneste forslag lød på at presse Nygård 
ApS

Knud takkede af

21.10.13/Jytte


